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Support Letter

We, the Ministry of Youth and SportAffairs, hereby confirm our

support for the Bid presented by the Tunisian Chess Federation to

organize the 44th World Chess Olympiad 2022 in Tunisia.

The Tunisian Chess Federation has demonstrated its know-how in

the organization of sporting events like several African and Arab

championships, the lnterzonals of 1967 and 1985, the 1st and sth RIDEF

( Rencontresl nternationales des Echecsfrancophones), several Ara b

congresses and the 2018 African Chess Congress.

The Ministry of Supervision will provide financial and logistical

support for the organization of this prestigious competition. lt will

guarantee the obtaining of visas for officials and participating delegations

to this major Chess event, as well as their security.
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Lettre de soutien

Par la présente, le Ministère des affaires de la Jeunesse et du

Sport Tunisien, confirme son soutien à la candidature de la Fédération

Tunisienne des échecs à l'organisation de la 44ème Olympiade

mondiale des échecs en Tunisie.

La Fédération Tunisienne des Echecs a démontré son savoir-faire

en matière d'organisation des événements sportifs à l'instar de plusieurs

championnats d'Afrique et arabes, des lnterzonaux de 1967 et 1985, des

1ère et Sème RIDEF (rencontres internationales des échecs

francophones), de plusieurs congrès arabes et du Congrès Continental

2018.

Le Ministère de tutelle apportera son soutien finacier et logistique

pour l'organisation de cette prestigieuse compétition. ll facilite les

procédures d'obtention des visas pour les sportifs, officiels et les

délégations participantes à cet événement sportif majeur, ainsi que leur

sécurité.
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